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Από το υπ’αριθ. 6/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 175/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Συγκρότηση Επιτροπής Εισήγησης για Ανάθεση 
του έργου «Συνεδριακό κέντρο-Θέατρο-Δήμου 
Βέροιας» 

 
      Σήμερα 8 Απριλίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με   
ημερομηνία  3-4-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α. Δελαβερίδης  _____________ 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου   
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης   
4. Κ. Κόλβατζης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα    
5. Κ.  Βαφείδης Μ. Αδαλόγλου   
6. Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης   
7. Ε. Λελεκάκης     
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου   Γ. Μπαλτζής 

10. Κ. Γκαβαϊσές   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Μαρκούλης   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  169/97 
14. Ο.  Σιδηρόπουλος απόφασης      προσήλθαν    οι κ. κ.   Κ.Κόλβατζης    και 
15. Ε. Σοφιανίδης Β.Τσίλης και   αποχώρησαν    οι κ.κ. Ι.Κουρουζίδης,  Κ. 
16. Χ. Παπαγεωργίου Βαφείδης, Ο.Σιδηρόπουλος,Γ.Χιονίδης,Δ.Ζαμάνης. 
17. Β. Τσίλης      Κατά τη συζήτηση της υπ’αρίθ.  170/97    απόφασης  
18. Γ. Χιονίδης προσήλθαν   οι κ.κ.   Ι.Κουρουζίδης,   Κ.Βαφείδης,   Γ. 
19. Δ. Ζαμάνης Χιονίδης, Δ. Ζαμάνης. 

        Κατά   τη συζήτηση της υπ΄αρίθ.   174/97 απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-4-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου 
τεχνικών κ.Κων/νου Γκαβαϊσέ που έχει ως εξής: 
 Στο τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου μας για το 1997 είναι γραμμένο το 
παραπάνω έργο, που χρηματοδοτείται από το Υπουργείο Πολιτισμού και την 
Ευρωπαϊκή Ενωση (Β΄ Κ.Π.Σ.) με πίστωση 1.700 εκ.  και για το τρέχον έτος 400 εκ. 
 Στις 2-4-97 έγινε ο διαγωνισμός του έργου με σύστημα δημοπράτησης 
μελέτη-κατασκευή και κατ’ αποκοπή τίμημα και με συμμετοχή τριών εργοληπτικών 
εταιρειών του ΜΕΕΠ. 
 Προκειμένου να προχωρήσει η διαδικασία επιλογής αναδόχου του έργου 
«Συνεδριακό κέντρο-Θέατρο του Δήμου Βέροιας,θα πρέπει να συγκροτηθεί επιτροπή 
εισήγησης για ανάθεση (Ε.Ε.Α.), έργο της οποίας θα είναι η αξιολόγηση και 
βαθμολόγηση των μελετών που υποβλήθηκαν, το άνοιγμα των οικονομικών 
προσφορών και η εισήγηση προς το Δημοτικό Συμβούλιο για τον ανάδοχο του 
παραπάνω έργου. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6  του ΠΔ 171/87 «Οργανα που 
αποφασίζουν ή γνωμοδοτούν και ειδικές ρυθμίσεις σε θέματα έργων που εκτελούνται 
από τους ΟΤΑ και άλλες ειδικές διατάξεις», για έργα πάνω από 500 εκ. η Ε.Ε.Α. 
συγκροτείται σύμφωνα με το άρθρο 22 του ΠΔ 609/85 «κατασκευή δημοσίων 
έργων» με συνδυασμό με το άρθρο 6 του ΠΔ 171/87.  
 Στο άρθρο 22 του ΠΔ 609/85 προβλέπεται ότι η παραπάνω επιτροπή (ΕΕΑ) 
αποτελείται από : 
α)Τέσσερις υπαλλήλους διπλωματούχους ΑΕΙ κατηγορίας ΠΕ οιουδήποτε βαθμού 
φορέων του Δημοσίου Τομέα-το ένα μέλος θα είναι του φορέα που θα 
χρησιμοποιήσει το έργο ή φορέων που άρθρου 1 του ΠΔ  171/87 δηλαδή Δήμοι, 
Κοινότητες,Σύνδεσμοί τους,Δημοτικά και Κοινοτικά Ιδρύματα,τα λοιπά Δημ. και 
Κοιν. Νομικά Πρόσωπα Δημ. Δικαίου και Δημ. και Κοιν. Επιχειρήσεις των Νόμων 
1069/80,890/79 και 2234/52. Ο ένας από τους τέσσερις υπλλήλους μπορεί να 
αντικατασταθεί από πτυχιούχο Ανωτέρων Τεχνικών Σχολών (ΤΕΙ) κατηγορίας ΤΕ 
οιουδήποτε βαθμού.Με την απόφαση ορισμού των  παραπάνω  ορίζεται και αριθμός 
αναπληρωματικών μελών που αναπληρώνουν κατά τη σειρά που διορίζονται 
οποιαδήποτε από τα τακτικά μέλη που λείπουν, απουσιάζουν ή κωλύονται. 
β)Εναν εκπρόσωπο του Δήμου Βέροιας που υποδεικνύεται μαζί με τον αναπληρωτή 
του από το Δημοτικό Συμβούλιο. 
γ)Εναν εκπρόσωπο του ΤΕΕ που υποδεικνύεται με τον αναπληρωτή του από τα 
αρμόδια όργανα του ΤΕΕ (Νομαρχιακή Επιτροπή ΤΕΕ Ν.Ημαθίας). 
δ)Εναν εκπρόσωπο των εργοληπτικών οργανώσεων που ορίζεται με τον αναπληρωτή 
του από τις εργοληπτικές οργανώσεις του Νομού (Σύλλογος Εργοληπτών 
Ν.Ημαθίας). 
Η Επιτροπή Εισήγησης για Ανάθεση (ΕΕΑ) συγκροτείται από το Δημοτικό 
Συμβούλιο. Από τα μέλη της προηγούμενης παραγράφου (α) ορίζεται και ο πρόεδρος 
της επιτροπής μαζί με τον  αναπληρωτή του. Το έργο της ΕΕΑ διεξάγεται με 
επιμέλεια του προέδρου της. 
Για τις προσφορές που υποβάλλονται με τα συστήματα των περιπτώσεων ε (μελέτη-
κατασκευή), ζ (αντιπαροχή ποσοστών εξ’ αδιαιρέτου) και η ( μερική ή ολική 
αυτοχρηματοδότηση) της παρ. 4 του άρθρου 4 του Ν.1418/84 και για  την περίπτωση 
ειδικών ή μεγάλων έργων οι ΕΕΑ συμπληρώνονται με απόφαση της Προϊσταμένης 
Αρχής (Δημ. Συμβ.) και με άλλα μέλη που έχουν την κατάλληλη  επιστημονική 
κατάρτιση και που δεν μπορεί να είναι περισσότερα από τέσσερα (4). Η επεξεργασία 



των στοιχέιων για την αξιολόγηση των προσφορών μπορεί να ανατεθεί με την 
απόφαση αυτή σε κλιμάκιο της όλης επιτροπής. Με την απόφαση καθορίζονται και 
τα  μέλη του κλιμακίου. 
 Μετά από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
συγκροτήσει την επιτροπή εισήγησης για ανάθεση του έργου «Συνεδριακό Κέντρο-
Θέατρο Δήμου Βέροιας»  σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Διενεργήθηκε στις 2-4-97 ο διαγωνισμός για το Συνεδριακό 
κέντρο  
και το νέο Θέατρο που είναι στο χώρο του πρώην ΠΙΚΠΑ. 
Κατετέθηκαν 3 προσφορές και παρελήφθησαν από την επιτροπή διαγωνισμού. 
Γίνανε και οι 3 αποδεκτές και θα εγκριθούν τα πρακτικά από τη Δ.Ε. Πρέπει να 
συγκροτήσουμε την επιτροπή  αξ/σης αυτών των προσφορών. Με βάσει τις διατάξεις 
του νόμου η επιτροπή αποτελείται: 
α)από 4 υπαλλήλους του δημόσιου τομέα, εκ των οποίων οι 2 τουλάχιστον πρέπει να 
είναι τεχνικοί, β)έναν εκπρόσωπο του Δήμου, γ)έναν εκπρόσωπο του ΤΕΕ, δ)έναν 
εκπρόσωπο του συλλόγου εργοληπτών και δ) από  2 έως 4  τεχνικούς ειδικούς 
επιστήμονες με ειδικές γνώσεις που ορίζει το ΔΣ. Τα μέλη της επιτροπής μπορεί να 
είναι συνολικά από 9-11. Το όργανο αυτό θα συνεδριάσει αρκετές φορές ώσπου να 
φέρει το αποτέλεσμα στην ΔΕ και καταλαβαίνετε ότι όσο μεγαλύτερο είναι τόσο πιο 
δυσκίνητο γίνεται. 
 Για τους εκπροσώπους των φορέων του ΤΕΕ και του συλλόγου των 
εργοληπτών αυτοί ορίζονται με απόφαση των δικών τους δ/κών συμβουλίων. Ηδη 
έχει σταλεί επιστολή και περιμένουμε τους εκπροσώπους τους για να συγκροτηθεί η 
επιτροπή. 
 Από πλευράς υπαλλήλων προτείνω να συμμετάσχουν οι : 
1.-Χρήστος Σκουμπόπουλος,  δ/ντής του Δήμου Βέροιας,με αναπληρωτή του τον 
Σπύρο Στολτίδη , δ/ντή ΔΕΥΑΒ. 
2.-Γεώργιος Κωστούλας, αρχιτέκτονας μηχανικός ,με αναπληρωτή του τον Νικόλαο 
Παλουκίδη ,αρχιτέκτονα μηχανικό,υπαλλήλους Δήμου Βέροιας. 
3.-Στέφανος Βουτσιλάς ,ηλεκτρολόγος μηχανικός, με αναπληρωτή του τον Δημήτριο 
Δαλαβάκα, υπάλληλο,εκπρόσωπο του υπουργείου Πολιτισμού. 
4.-Μιχάλης Παπαδόπουλος, πολιτικός μηχανικός υπάλληλος δ/νσης τεχνικών 
υπηρεσιών της Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας με αναπληρωτή του τον Μάρκο 
Κακοδήμο ,πολιτικό μηχανικό, υπάλληλο Δήμου Βέροιας. 
 Από πλευράς των δημοτικών συμβούλων προτείνω τον Κων/νο Βαφείδη με 
αναπληρωτή του τον Χαρίλαο Παπαγεωργίου. 
 Από πλευράς των πολιτών προτείνω τους: 
1.-Θάνο Τρομπούκη, αρχιτέκτονα μηχανικό, με αναπληρωτή του τον Σωτήρη 
Διαμαντόπουλο, πολιτικό μηχανικό. 
2.-Δημήτριο Καπανίδη ,μηχανολόγο ηλεκτρολόγο μηχανικό, με αναπληρωτή του τον 
Δημήτριο Παπαδόπουλο ,ναυπηγό-μηχανολόγο μηχανικό. 
 Ο λόγος που δεν μπήκαν όλοι οι τεχνικοί του Δήμου ως τακτικά μέλη της 
επιτροπής είναι ότι έχουμε σε εξέλιξη το τεχνικό πρόγραμμα και θα διαλύαμε την 
υπηρεσία. 
 Πρόεδρος της επιτροπής ορίζεται ένα από τα μέλη του που είναι υπάλληλος 
του δημόσιου φορέα και προτείνω να είναι ο κ. Σκουμπόπουλος που είναι δ/ντής του 
Δήμου. 



 Παπαγεωργίου:Η επιτροπή αξ/σης πρέπει να έχει μία συνέχεια στην 
ενημέρωση γιατί αλλιώς δεν μπορεί να υπάρξει σωστή απόφαση. Στην επιτροπή  
εξετάζεται ένα θέμα και πρέπει να παρευρίσκεται συνεχώς ένα μέλος. Δηλ. αν ο κ. 
Βαφείδης είναι στις 10 συνεδριάσεις και λείψει στην 11η που είναι καθοριστική και 
ψηφίσω εγώ ως αναπληρωματικός δεν θα έχει κανένα νόημα πρακτικό η δική μου 
ψήφος, διότι δεν θα στηρίζεται σε προηγούμενες παρουσίες. Νομίζω λοιπόν ότι η 
ύπαρξη αναπληρωματικών  μελών σε τέτοιες επιτροπές δεν είναι σκόπιμη. 
 Δήμαρχος  :Το επιτάσσει ο νόμος. 
 
 Παπαγεωργίου :Ετσι συμφωνώ. 
 Πρόεδρος : Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Δημάρχου; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 7-4-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Κων/νου 
Γκαβαϊσέ. 
2.-Οτι στο τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 1997 είναι γραμμένο το έργο 
«Συνεδριακό κέντρο-Θέατρο Δήμου Βέροιας» που χρηματοδοτείται από το ΥΠ.ΠΟ 
και την Ευρωπαϊκή Ενωση (Β’ ΚΠΣ) με πίστωση 1.700 εκ δρχ. και για το τρέχον 
έτος με πίστωση 400 εκ. δρχ. 
3.-Οτι στις 2-4-97 έγινε δημόσιος διαγωνισμός του παραπάνω έργου με σύστημα 
δημοπράτησης μελέτη-κατασκευή και κατ’ αποκοπή τίμημα. 
4.-Οτι προκειμένου να προχωρήσει η διαδικασία επιλογής αναδόχου θα πρέπει να 
συγκροτηθεί Επιτροπή Εισηγήσης για Ανάθεση (Ε.Ε.Α). 
5.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
6.-Τις προτάσεις της Νομαρχιακής Επιτροπής Τ.Ε.Ε. Ν. Ημαθίας καθώς και του 
Συλλόγου Εργοληπτών Ν.Ημαθίας. 
7.-Τις διατάξεις του άρθρου 6 του ΠΔ 171/87 «Οργανα που αποφασίζουν ή 
γνωμοδοτούν και ειδικές ρυθμίσεις σε θέματα έργων που εκτελούνται από τους ΟΤΑ 
και άλλες ειδικές διατάξεις» καθώς και του άρθρου 22 του ΠΔ 609/85 «Κατασκευή 
Δημοσίων Εργων». 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Συγκροτεί την επιτροπή εισήγησης για ανάθεση του έργου «Συνεδριακό  
κέντρο-Θέατρο Δήμου Βέροιας», ως εξής: 
1.-Χρήστος Σκουμπόπουλος, δ/ντής του Δήμου Βέροιας, ως πρόεδρος, με 
αναπληρωτή του τον Σπύρο Στολτίδη,δ/ντή της ΔΕΥΑΒ. 
2.-Γεώργιος Κωστούλας, αρχιτέκτονας μηχανικός,προϊστάμενος ΤΤΔΒ, με 
αναπληρωτή του τον Νικόλαο Παλουκίδη, αρχιτέκτονα μηχανικό, υπάλληλο Δήμου. 
3.-Στέφανος Βουτσιλάς, ηλεκτρολόγος μηχανικός, υπάλληλος Δήμου, με 
αναπληρωτή του τον Δημήτριο Δαλαβάκα, υπάλληλο, εκπρόσωπο του υπουργείου  
Πολιτισμού. 
4.-Μιχάλης Παπαδόπουλος, πολιτικός  μηχανικός, υπάλληλος δ/νσης τεχνικών 
υπηρεσιών Νομαρχιακής Αυτ/σης Ημαθίας, με αναπληρωτή του τον Μάρκο 
Κακοδήμο,πολιτικό μηχανικό, υπάλληλο Δήμου. 
5.-Κων/νος Βαφείδης, δημοτικός σύμβουλος,με αναπληρωτή του τον Χαρίλαο 
Παπαγεωργίου, δημοτικό σύμβουλο, εκπροσώπους του Δήμου Βέροιας. 



6.-Γαβριήλ Παπαδόπουλος, πολιτικός μηχανικός, με αναπληρωτή του τον Κων/νο 
Βοργιατζίδη,ηλεκτρολόγο μηχανολόγο, εκπροσώπους της Νομαρχιακής επιτροπής 
ΤΕΕ Ν. Ημαθίας. 
7.-Θωμάς Αργιαντόπουλος,πολιτικός μηχανικός, με αναπληρωτή του τον Θεοχάρη 
Μαργαριτίδη,πολιτικό μηχανικό, εκπροσώπους του Συλλόγου Εργοληπτών 
Ν.Ημαθίας. 
8.-Θάνος Τρομπούκης,αρχιτέκτονας μηχανικός, με αναπληρωτή του τον Σωτήριο 
Διαμαντόπουλο,πολιτικό μηχανικό, δημότες-κάτοικοι. 
9.-Δημήτριος Καπανίδης,ηλεκτρολόγος μηχανικός, με αναπληρωτή του τον 
Δημήτριο Παπαδόπουλο ναυπηγό-μηχανολόγο μηχανικό,δημότες-κάτοικοι. 
 Το έργο της επιτροπής θα διεξάγεται με την επιμέλεια του προέδρου της. 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 175/ 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης 
 Κ. Κόλβατζης Α. Καραντουμάνης 

 Κ. Βαφείδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Θ. Τέτος Ε. Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Χ. Παπαγεωργίου 
 Κ. Πουλασουχίδης Β. Τσίλης 
 Π. Καρασαββίδου Γ. Χιονίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ   Δ. Ζαμάνης 
     
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 5-5-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 
  
 


